
 

 
Referat fra bestyrelsesmøde afd. 1 – Præstehaven 

Tirsdag den 1. okt. 2019 
 

 

Tilstede: Rino, Margit, Lise, Susanne J. (ref.), Susanne T. og Lone. 

 

 

 

Beboerhenvendelser: 

 

En beboer undrer sig over at radiatoren ikke varmer selv om den bruger streger. Rino hjælper sagen videre. 

 

Aktuelt fra VM: 

 

Rino indkøber nye måtter til opgangene – bestyrelsen finder ud af hvilke måtter vi vil have. 

Rino opsætter kiler til hoveddørene. 

 

Aktuelt fra administrationen: 

 

Intet. 

 

Aktuelt fra bestyrelsen: 

 

Til næste møde skal vi have kigget på hvilke maskiner og andet vi vil have i vaskekælderen når denne skal 

renoveres. 

 

 

Næste ordinære afdelingsmøde er den 3. december 2019 

 


